

17 Orang Guru Dibimbing Oleh SISC+ Menyertai Seminar Kajian Tindakan Peringkat W.P.Labuan



Labuan – SATU Seminar Kajian Tindakan Peringkat W.P.Labuan telah diadakan pada 27 Oktober 2018 di Kelab Sri Tanjung, Kem Brooke, Labuan.

Seminar Kajian Tindakan ini merupakan satu program khusus untuk Guru DiBimbing (GDB) yang dibimbing oleh School Improvement Specialist Coaches (SISC+) bagi meningkatkan tahap profesionalisme mereka melalui perkongsian amalan pedagogi terbaik yang dilaksanakan menggunakan strategi Kajian Tindakan.

Salah satu daripada peranan SISC+ ialah untuk membimbing

GDB bagi meningkatkan kualiti pedagogi mereka ke arah meningkatkan kemenjadian murid.

Pelbagai strategi boleh dilaksanakan bagi mencapai tujuan berkenaan seperti Bimbingan Individu, Bimbingan Kelompok, Profesional Learning Community dan Kajian Tindakan.



Cikgu Syafiq Abd Aziz, Cikgu Yusof Mohamad & Cikgu Nor Suziana Amnor dari SMK Mutiara sedang membentangkan kajian tindakan kumpulan mereka.

Strategi Kajian Tindakan (KT) bukan sahaja dapat membantu meningkatkan kualiti pedagogi GDB malah KT membantu menggalakan GDB untuk meningkatkan tahap profesionalisme mereka melalui amalan pembelajaran sendiri yang berilmiah.

Selain itu, kajian tindakan juga merupakan satu kaedah yang boleh dijadikan rujukan untuk semua guru kerana KT menyediakan data dan evidens sahih mengenai proses perubahan amalan pedagogi GDB yang terbaik.

Seramai 17 orang GDB telah melaksanakan dan membentangkan kajian tindakan mereka di seminar ini. 10 orang GDB telah membentangkan kajian tindakan mereka secara lisan manakala 7

orang GDB lagi membentangkan kajian tindakan mereka secara pembentangan poster.

Di dalam seminar ini, 14 orang GDB telah dibimbing oleh SISC+, Suriani Alland Rice Oxley iaitu Mohd Saifulizzan Bin Mat Yasin, Jamaliah Binti Mohd Said, Noormahfuzah Binti Ramlee, & Emellydah Michael (SMK Labuan), Mohd Khairul Isa & Peterson Peter (SMK T.P.Bedaun), Mariana Mahyuddin & Nurhuda Binti Amir (SK Patau-Patau), Zailiana Zainol (SK Pekan Satu), Nurul Hidayah Umar (SK Pantai), Jasste Valentine Stidi (SK Pekan Dua), Hasnan Mohd Saad (SK.Lubok Temiang), Adrian Romario Andrew (SK Bebuloh) dan Sim Ming Xia (SJKC Chung Hwa).



Cikgu Hasnan Mohd Saad dari SK Lubok Temiang sedang membentangkan kajian tindakan beliau.

Manakala 5 orang GDB lagi telah dibimbing oleh SISC+, Hajah Siti Zahara Mohammad iaitu Syafiq Abd Aziz, Yusof Mohammad & Nor Suziana Amnor (SMK Mutiara), Siti Aisyah Asis (SM ST.Anne) dan Jaya Masir (SMK Labuan).

Menurut kata Penyelaras Seminar Kajian Tindakan, Suriani Alland Rice Oxley (SISC+), "Perkongsian amalan terbaik

pedagogi melalui Kajian Tindakan ini akan membuka satu dimensi baru ke arah perubahan pembelajaran sendiri di kalangan warga guru di Labuan”.

Sementara itu, seramai 30 orang guru dari sekolah-sekolah di Labuan termasuk Sekolah Antarabangsa Labuan turut sama menghadiri dan mendengar pembentangan daripada para pembentang.

Seminar ini diakhiri dengan sesi penyampaian sijil kepada para pembentang oleh Ketua SISC+ Labuan, Hajah Siti Zahara Mohammad.